
 
Ajankohtaiskatsaus 
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 Kokouksessa annetaan tilannekatsaus ajankohtaisista asioista 

- tehtaanjohtaja Jarkko Matkala ja ympäristöjohtaja Harri Leppänen 
tulevat kertomaan SSAB:n nykytilanteesta ja tulevaisuudesta  

- tekninen johtaja Jarkko Vimpari esittelee hyvinvointialueelle siirtyvän 
ateriapalvelun InHouse-yhtiön valmistelutilannetta. 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Mattila Ritva 
 
Päätösesitys Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös Hyväksyi esityksen. 

 
Merkittiin pöytäkirjaan, että SSAB Europen johtaja Olavi Huhtala ja 
ympäristöjohtaja Harri Leppänen esittelivät SSAB:n nykytilannetta ja 
tulevaisuudennäkymiä kokouksessa, ja poistuivat kokouksesta esittelyn 
jälkeen klo 17.30. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että ympäristökonsultti Karoliina Markuksela 
saapui kokoukseen klo 17.30, esitteli Vety-selvityksen tuloksia 
kaupunginhallitukselle ja poistui kokouksesta asian esittelyn jälkeen klo 
17.48. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että tekninen johtaja Jarkko Vimpari esitteli 
kokouksessa hyvinvointialueelle siirtyvän ateriapalvelun InHouse-yhtiön 
valmistelutilannetta. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että ajankohtaista keskustelua käytiin Kuusiratin 
jäteaseman tilanteesta ja kuntalaisten kokemuksista yhteydenotoista 
viranhaltijoihin. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että teollisuusasiamies Harri Tuomikoski poistui 
kokouksesta asiakohdan käsittelyn aikana klo 17.49. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että kokous keskeytettiin jaloittelutauon ajaksi klo 
18.42 - 18.50. 


